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	認證資料

呈現方式

Certification Data Presentation Format
	· 影音短片（附光碟）Video Clip (with accompanying DVD)
· 照片／電子檔Photographs / Electronic Files
· 相關書面資料及電子檔Relevant Written Materials and Electronic Files
· 網頁 Website

· 其他 Others_________________

	活動目標

Activity Objectives
	

	服務內容

Service Content
	《說明》我今天做了什麼服務？看到什麼？聽到什麼？接觸到什麼？
Explanation: What service did I engage in today? What did I see? What did I hear? What did I come into contact with?


	學習要點

Key Learning Points
	《說明》我從這些服務中學習到什麼？對我有什麼意義？我對所見所聞有什麼感想？我在服務過程中產生什麼新的問題？
Explanation: What have I learned from these experiences? What do they mean to me? What impressions do I have of what I have seen and heard? What new questions have arisen for me during the service process?


	省思檢索

Reflection
	《說明》這些活動經驗對我看事情、看世界、看自己有什麼改變？我將來能為誰做什麼？未來我將如何運用這些所學？
Explanation: How have these experiential activities changed my perspective on things, the world, and myself? Whom can I contribute to in the future? How will I apply what I've learned in the days to come?



	後續行動
Follow-up Actions
	《說明》我服務的對象真正需要的是什麼？我需要哪些資源與助力？在〝服務即學習〞的理念下，我如何解決當下所面對的困難？
Explanation: What do the recipients of my service truly need? What resources and support do I require? In line with the “service as learning” philosophy, how can I address the challenges I currently face?
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